

## MODERNISER LA FORMATION SUR LES ENERGIES RENOUVELABLES AU MAGHREB: TRANSFERT DE L'EXPERIENCE UE (MOMATE)

### PROGRAM TRAINING SESSION L'AQUILA, ITALY

Date:	March 9-13 2015
maximum number of participants	10
Language	English
<b>Staff UNIVAQ:</b>	
Mar 9	Anna Tozzi Michele Anatone Carlo Villante
Mar 10	Carlo Villante Francesco Di Mario
Mar 11	Michele Anatone Antonio Ciccarelli
Mar 12	Michele Anatone Carlo Villante Antonio Ciccarelli
Mar 13	Carlo Villante Gino D'Ovidio

<p><u>09-March – 2015</u></p> <p>Registration of participants.</p> <p>Official Welcome and introduction of participants.</p> <p>Visit to the University Laboratories</p> <p>Seminar on renewable energy Italian legislation and energy market rules.</p> <p><u>10 - March – 2015</u></p> <p>Visit the Italian Agency for the Renewable Energy (ENEA), Photovoltaic Laboratory, Portici (Naples).</p>	<p><u>09 - Mars – 2015</u></p> <p>Enregistrement des participants.</p> <p>Bienvenue officiel et présentation des participants.</p> <p>Visite des Laboratoires universitaires</p> <p>Séminaire sur les énergies renouvelables et de l'énergie législation italienne règles du marché.</p> <p><u>10 - Mars – 2015</u></p> <p>Visite à l'Agence italienne pour l'énergie renouvelable (ENEA), Laboratoire photovoltaïque, Portici (Naples).</p>
--	--

<p><u>11 - March -2015</u></p> <p>Seminar on the Photovoltaic plant design and control. Seminar on the Energy saving technologies. (by SEA, an Energy Saving Company ESCO).</p> <p><u>12 - March -2015</u></p> <p>Seminar on the Photovoltaic concentration technologies Visit to INNOVA, Pescara. (INNOVA is a society working on the concentrating solar systems for electrical and thermal energy)</p> <p><u>13 - March -2015</u></p> <p>Visit to Solergy, Rome. (SOLERGY is a company that has developed a concentrating photovoltaic system and solar tracking).</p>	<p><u>11 - Mars -2015</u></p> <p>Séminaire sur la conception et le contrôle de l'installation photovoltaïque. Séminaire sur les technologies d'économie d'énergie. (par SEA, Saving Energy Company ESCO).</p> <p><u>12 - Mars -2015</u></p> <p>Séminaire sur les technologies de concentration photovoltaïques Visite INNOVA, Pescara. (INNOVA est une société travaillant sur les systèmes solaires de concentration de l'énergie électrique et thermique)</p> <p><u>13 - Mars -2015</u></p> <p>Visite Solergy, Rome. (Solergy est une société qui a développé un système photovoltaïque de concentration et suivi solaire).</p>
---	---